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Motie: Fietspad Kennedybaan.

De gemeenteraad van Oss in vergadering bijeen op 9 november 2OI7.

Overwegende dat:

e Het fietspad van Oss naar Lith goed wordt gebruikt door schoolgaande jeugd

. Het fietspad langs de Kennedybaan tussen Lith en Oss in zeer slechte staat verkeert en

daarom aan groot onderhoud toe is

. Het fietspad te smal en te donker is en daarom als onveilig wordt ervaren

¡ De weg en het daarbij behorende fietspad in beheer en onderhoud is van de provincie

Noord-Brabant;

¡ Er reeds lang onderhandelingen lopen over de overdracht van de Provincie aan de

gemeente Oss;

¡ De raad in een eerdere motie de wethouder op pad heeft gestuurd om de opknapbeurt die

door de provincie zou worden uitgevoerd in 2OL7 naar voren te halen;

o De raad in een motie van 12 november 2015 de wethouder heeft opgedragen om bij verder

uitstel tot na 2016, samen met de provincie naar mogelijkheden te zoeken van

voorfinanciering door de gemeente Oss;

o De provincie voornemens is om de weg over te dragen;

r De onveilige situatie niet langer kan voortduren.

Constaterende dat:
¡ De motie van 12 november 2015 nog niet tot het gewenste resultaat heeft geleid.

¡ De aanpak van de Kennedybaan en daarmee herstel en verbreding van het fietspad door

de provincie opnieuw is uitgesteld tot2022.

Draagt het college op:
. Alles in het werk te stellen om zo spoedig mogelijk te starten met de opknapbeurt van het

fietspad langs de Kennedybaan;

. Bij gesprekken met de provincie voorfinanciering als optie mee te nemen;

. Bij de overdracht van de Provincie de gemaakte kosten te verrekenen.



En gaat over tot de orde van de dag
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